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 Päätöksentekijät /Beslutande  
 

 Varsinaiset jäsenet / Ordinarie ledamöter   
 

 x Burman Alvar - Yli-Ilkka Vilma 
 x Busk Alex   
 x Holmqvist Wilma   
 x Junnila Otto      
 x Lindholm Tristan      
 - Lindroos Maria      
 x Nurmi Nooa      
 x Pokkinen Ahti   
 - Ristimäki Elias   
 x Sanaksenaho Santeri   
 x Sillanpää Rauha   
    x Skogster Erin   
    - Tackman Emma   
 x Väänänen Vili-Valtteri   
     
  

Muut läsnäolijat / Övriga närvarande 
  

     
 x Noora Huovinen, erityisnuorisotyöntekijä   
 x Milla-Emilia Mäkelä, erityisnuorisotyöntekijä   
 - Mia Liljeberg, nuorisopalvelupäällikkö    
 - Micaela Röman, kunnanvalt. luottamushlö.   
 - Jennifer Smeds, kouluvalmentaja   
     

 
 

 
 Ahti Pokkinen Noora Huovinen 
 Puheenjohtaja / Ordförande  Pöytäkirjanpitäjä / Protokollförare 

 
 
 

                                                                              
  
                                  
 Pöytäkirjantarkastaja / Protokolljusterare Pöytäkirjantarkastaja / Protokolljusterare  

    
    

 
 
Protokollet framlagt till påseende, Sibbo den 
Pöytäkirja nähtävänä, Sipoossa  

 
Intygar,underskrift, tjänsteställning 
Todistaa,  allekirjoitus, virka-asema  

 
Utdragets riktighet bestyrker, Sibbo den 
Pöytäkirjanotteen oikeaksi todistaa, Sipoossa   
 tjänsteställning/virka-asema  
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§ 92. 
KOKOUKSEN AVAUS, LAILLISUUDEN JA PÄÄTÖSVALTAISUUDEN TOTEAMINEN / 
SAMMANTRÄDETS ÖPPNANDE, KONSTATERANDE AV SAMMANTRÄDETS LAGLIGHET 
OCH BESLUTFÖRHET  

 
 
Päätös/ Beslut 
 
Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 17:58 
Ordförande öppnade mötet kl. 17:58 

 
 
 
§ 93. 
PÖYTÄKIRJATARKASTAJIEN VALINTA / VAL AV PROTOKOLLJUSTERARE 

 
 
Päätös/ Beslut 
 
Vili-Valtteri Väänänen ja Santeri Sanaksenaho valittiin pöytäkirjantarkastajiksi. 
Vili-Valtteri Väänänen och Santeri Sanaksenaho valdes till protokolljusterare. 

   
 
 
 
§ 94. 
ESITYSLISTAN HYVÄKSYMINEN / GODKÄNNANDE AV FÖREDRAGNINGSLISTAN  

  
 

 
Esityslista hyväksyttiin yksimielisesti. Föredragningslistan godkändes enhelligt. 
Muut kohdat osioon tulee lisättävää. Finns tillägg till punkten övriga ärenden. 

 
 
 
 
 
 
§ 95. 
KUNNANVALTUUSTON, ERI VALIOKUNTIEN JA JAOSTOJEN EDUSTAJIEN RAPORTIT 
KOKOUKSISTA. ONKO JOKU ASIA KÄSITTELYSSÄ JOHON NUORISOVALTUUSTON 
TULISI OTTAA KANTAA? / KOMMUNFULLMÄKTIGES, DE OLIKA UTSKOTTENS OCH 
SEKTIONERNAS REPRESENTANTER RAPPORTERA OM MÖTENA – ÄR DET NÅGOT 
ÄRENDE UNDER BEHANDLING SOM UNGDOMSFULLMÄKTIGE BORDE TA STÄLLNING 
TILL?  
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 Sivistysvaliokunta/ Bildningsutskottet – Elias Ristimäki 
  
                   
  
 
Maankäyttöjaosto/ Markanvändningssektionen – Vili Väänänen 
 
 
  
 
Tekninen valiokunta/ Tekniska utskottet – Ahti Pokkinen 
  
  
  
 
 
Kunnanvaltuusto/ Kommunfullmäktige – Otto Junnila 

 
 

Otto Junnila oli osallistunut kunnanvaltuuston 14.11 kokoukseen, jossa oli käsitelty 
budjetin muutosehdotuksia. Junnila nosti muutaman ehdotuksen esille, joihin nuori-
sovaltuusto voisi ottaa kantaa. 
 
Kokouksessa perussuomalaisten ryhmä ehdotti, että Nikkilän yleisurheilukenttää ei 
kunnostettaisi. Nuorisovaltuusto keskusteli asiasta ja olivat yksimielisiä siitä, että he 
eivät kannata perussuomalaisten kannanottoa. Nuorisovaltuuston edustaja ilmoittaa 
seuraavassa kunnanvaltuuston kokouksessa nuorisovaltuuston kannan asiaan. 
 
Kokouksessa keskusteltiin myös Miilin koulurakennuksen sisäseinien rakentami-
sesta 2023 oppimisrauhan turvaamiseksi. Nuorisovaltuusto oli yksimielinen siitä, 
että Miilin koulurakennukseen tulisi rakentaa sisäseinät. Nuorisovaltuuston edustaja 
ilmoittaa seuraavassa kunnanvaltuuston kokouksessa nuorisovaltuuston kannan 
asiaan. 
 
Vihreiden ryhmä ehdotti, että Söderkullaan suunnitteilla olevaa tekoulkojäärataa ei 
tehtäisi vallitsevan energiakriisin takia. Valtuustolaiset eivät olleet yksimielisiä kan-
nastaan ja päättivät äänestää mielipiteestään. Äänet jakautuivat seuraavasti: 
Tekoulkojäärataa kannatti 8, vastusti 2 ja 1 ei ottanut kantaa.  
Äänestyksen perusteella nuorisovaltuuston edustaja ilmoittaa seuraavassa kunnan-
valtuuston kokouksessa nuorisovaltuuston kannan asiaan.  
 
Otto Junnila deltog i kommunfullmäktiges möte 14.11. Där behandlades budgetens 
ändringsförslag. Junnila lyfte fram några förslag som ungdosmfullmäktige kan ta 
ställning till.  
I mötet föreslog sannfinnländarnas grupp att Nickby fri-idrottsplan inte renoveras. 
Ungdomsfullmäktige diskuterade ärendet och var överens om att inte understöda 
sannfinländarnas förslag. Ungdosmfullmäktiges representant meddelar i nästa kom-
munfullmäktige möte ungdosmfullmäktiges åsikt om ärendet.  
 
I mötet diskuterades också byggandet av väggar till skolbyggnaden Miili år 2023 för 
att försäkra studiefriden. Ungdomsfullmäktige var enhälliga om att det behövs  
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innerväggar till skolbyggnaden Miili. Ungdomsfullmäktiges representant meddelar i 
nästa kommunfullmäktigemöte ungdosmfullmäktiges åsikt.  
 
De grönas grupp föreslog att isbanan som planeras till Söderkulla inte implemente-
ras pågrund av energikrisen. Fullmäktige var inte eniga om sin åsikt, därför rösta-
des det om saken. Rösterna fördelades; isbanan stöddes av 8, 2 motsatte sig, och 
1 tog inte ställning. Baserat på röstningen meddelar ungdosmfullmäktige represen-
tanten i nästa kommunfullmäktige möte ungdomsfullmäktiges åsikt.  

 
  
 
Elinkeino- ja työllisyysjaosto/ Näringsliv- och sysselsättningssektionen- Tris-
tan Lindholm 
  
 
  
 
Sosiaali- ja terveysvaliokunta/ Social- och hälsovårdsutskottet – Vilma Yli-Il-
kka 
 
 
 
  
Sivistysvaliokunnan vapaa-ajanjaosto/ Bildningsutskottets fritidssektion – 
Alex Busk 
 
 
 
 
Sivistysvaliokunnan suomenkielinen koulutusjaosto/ Bildningsutskottets 
finskspråkiga utbildningssektion – Santeri Sanaksenaho 
 
 
  
  
 
Sivistysvaliokunnan ruotsinkielinen koulutusjaosto/ Bildningsutskottets 
svenskspråkiga utbildningssektion – Emma Tackman 
 
 
 
  
Edustajilla ei ollut erityistä kerrottavaa kokouksista.  
  
  
Kunnanvaltuuston, valiokuntien ja eri jaostojen esityslistat ja pöytäkirjat ovat luetta-
vissa kunnan kotisivuilla. Dynasty tietopalvelu : Sipoon kunta (oncloudos.com)   
   
Representanterna hade inget speciellt att nämna från mötena.   
   
Kommunfullmäktiges, utskottens och de olika sektionernas föredragningslistor och 
protokoll kan läsas på kommunens hemsidor. Dynasty tietopalvelu : Sipoon kunta 



(oncloudos.com)  
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§ 96. 
NUORISOVALTUUSTON HUPPARIT / UNGDOMSFULLMÄKTIGES MUNKTRÖJOR 
 
 

Otto Junnila ei ole saanut vastausta huppareiden toimittajalta, joten asia ei ole 
edennyt.  
 
Otto Junnila har inte fått svar från munktröjans leverantör, saken har inte 
framskridit.  

 
 
 
§ 97. 
ROSKAPANTTI / ROSKPANTEN 
 
  

Ahti Pokkinen oli ollut yhteydessä ympäristöpäällikköön roskapanttialoitteen 
tilanteesta, mutta ei ollut saanut vielä vastausta. Nuorisovaltuusto jää odotta-
maan ympäristöpäällikön vastausta asian suhteen.  
 
Ahti Pokkinen har varit i kontakt med miljöchefen gällande roskpantens situ-
ation, har dock inte fått något svar än. Ungdosmfullmäktige blir och vänta på 
miljöchefens svar.  

 
 
 
 
§ 98. 
KOULURUOKAKYSELY / SKOLMATENS FÖRGRÅGAN 
 
 

Nuorisovaltuuston teettämä kouluruokailukysely ja sen tulokset ovat herättä-
neet keskustelua ja aktivoineet toimia tilanteen parantamiseksi. Kunnan val-
tuuston lähetekeskustelussa oli esitetty, että kaudella 2023–2025 tultaisiin 
kiinnittämään huomiota ruokahävikkiin, sekä järjestettäisiin oppilaille mielipide-
kysely kouluruoan arvostuksesta. Mielipidekysely toteutettaisiin yhteistyössä 
nuorisovaltuuston kanssa.  
 
Ungdosmfullmäktiges gjorda förfrågan om skolmaten och dess resultat har 
väkt diskussion och påbörjat agerande för att förbättra situationen. I kommun-
fullmäktiges försändelsediskussion har presenterats att under perioden 2023-
2025 lägger man märke till matsvinn samt ordnar en åsiktsenkät om skolma-
ten. Förfrågan förverkligas i samarbete med ungdosmfullmäktige.  

 
 
§ 99. 
VIDEO JA KYSELY NUORISOVALTUUSTOILLE ITÄ-UUDENMAAN 
HYVINVOINTIALUEELLA / VIDEO OCH FÖRFRÅGAN TILL UNGDOMSFULLMÄKTIGE I 
ÖSTRA NYLANDS VÄLFÄRDSOMRÅDE 
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Valtakunnallinen Kohti nuorten hyvinvointialuetta-hanke on tehnyt Suomen 
nuorisovaltuustoille videon, jossa kerrotaan mitä hyvinvointialueelle siirtymi-
nen tarkoittaa nuorten näkökulmasta.   
Nuorisovaltuustolle oli lähetetty Itä-Uudenmaan hyvinvointialueen valmistelu-
työstä sähköpostia, jossa pyydettiin katsomaan Suomen nuorisovaltuustoille 
suunnattu video ja vastaamaan Itä-Uudenmaan hyvinvointialueen ja hankkeen 
yhdessä laatimaan padlet-kyselyyn videoon liittyen. 
Nuorisovaltuusto katsoi videon ja sen jälkeen vastasivat padletissa esitettyihin 
kysymyksiin.  
 
Mot ungas välfärdsområde- projektet har gjort till Finlands ungdosmfullmäktige 
en video där det berättas vad flytten till välfärdsområde innebär ur ungdomar-
nas perspektiv. Till ungdomsfullmäktige har Östra-Nyland välfärdsområdets 
beredningsgrupp skickat e-post där man bad ungdomsfullmäktigen att titta en 
video som är menad för Finlands ungdosmfullmäktige, samt svara på Östra-
Nylands välfärdsområde och projektets gemensamt gjorda padlet förfågan om 
videon.  
 
Ungdosmfullmäktige tittade videon och svarade på frågorna i padletten.  
 

 
 
§ 100. 
JOULUKAUDEN AVAJAISET / JULSÄSONGENS ÖPPNING 
 
 
 

Sipoon joulukauden avajaiset järjestetään lauantaina 3.12. Nuorisovaltuuston pu-
heenjohtaja Ahti Pokkinen ja varapuheenjohtaja Otti Junnila tulevat pitämään omaa 
pistettä avajaisiin.  
 
Sibbo julsäsongsöppning ordnas lördagen 3.12. Ungdomsfullmäktiges ordförande 
Ahti Pokkinen och viceordförande Otti Junnila har en egen punkt under öppningen.  
 
 

 
 
§ 101.  
MUUT ASIAT / ÖVRIGA ÄRENDEN  
 

Kokouksen alussa koulutuspalveluiden edustaja Irene Raphanel ja sivistysosaston 
kehittämis- ja tukiosaston edustaja Daniel Silèn tulivat kertomaan koulutuspalvelui-
den Demokratia ja osallisuushankkeesta, jota Irene Raphanel koordinoi. Suunnit-
teilla on järjestää keväällä 2023 demokratiapäivä yläkouluissa ja edustajat tieduste-
livat, haluaisiko nuorisovaltuusto olla mukana järjestämässä kyseistä tapahtumaa. 
Nuorisovaltuusto oli yksimielinen siitä, että he voivat olla mukana tapahtuman suun-
nittelussa, sekä tapahtumapäivässä keväällä. Irene Raphanel tiedottaa nuorisoval-
tuustoa, kun tapahtumapäivämäärä päätetään ja tarkemmat suunnittelut voidaan 
aloittaa.  
 
Nuoriso-ohjaaja Feeja Haarmann on aloittamassa Nikkilän kirjastolle pop-up nuori-
sotilaa ja hän ehdotti, että nuorisovaltuusto voisi halutessaan käyttää tilaa kokouk-
siinsa, sekä muuhun toimintaan. Tilalle voisi käydä jättämässä esimerkiksi nuorten  
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toiveita, joita nuorisovaltuusto käsittelisi kokouksissaan. 
Nuorisovaltuusto oli yksimielisesti sitä mieltä, että he voisivat käyttää tilaa toimin-
nassaan, sekä se parantaisi nuorisovaltuuston näkyvyyttä.   
 
I början av mötet kom bildningstjänsternas representant Irene Raphanel och bild-
ningsavdelningens utvecklings- och supportavdelningens representant Daniel Silen 
och berättade om skolningstjänsternas Demokrati och inkluderingsprojekt som 
Irene Raphanel koordinerar. Det planeras att ordna en demokratidag på våren 2023 
i alla högstadier och representanterna frågade om ungdosmfullmäktige vill delta i 
och med planeringen av evenemanget.  
Ungdomsfullmäktige var enhälliga om att de deltar i planeringen och i själva eve-
nemanget på våren. Irene Raphanel meddelar ungdomsfullmäktige när datumet för 
evenemanget fastställs och när exaktare planering kan börjas.  
 
Ungdomsledaren Feeja Haarmann öppnar upp en pop-up ungdomsgård och hon 
föreslog att ungdomsfullmäktige kunde använda utrymmet till sina möten samt 
andra tillställningar. Till utrymmet kunde unga lämna önskemål som ungdomsfull-
mäktige behandlar under möten. Ungdomsfullmäktige var enhälliga om att använda 
utrymmet i sin verksamhet, det förbättrar också ungdomsfullmäktiges synlighet.  

 
 
 
 
 
§ 102.  
SEURAAVAT KOKOUKSET / FÖLJANDE MÖTEN  
 
 Päätös/ Beslut 
 

 
Torstai 15.12 klo 17:30 Nikkilä 
Torsdag 15.12 kl. 17:30 Nickby 

 
 
§ 103. 
KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN / MÖTETS AVSLUTANDE 

  
Puheenjohtaja Ahti Pokkinen päätti kokouksen klo 19:12 
Ordförande Ahti Pokkinen avslutade mötet kl. 19:12 


